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Abstract (en)
[origin: CN113003518A] The invention relates to a method and a device for filling a container (200) with a carbonized filling product, preferably in a
beverage filling plant, the method comprising: flushing the container (200) with carbon dioxide; evacuating the container (200) to a specific negative
pressure (Plow) such that a defined amount of carbon dioxide is present in the container (200); introducing the filling product into a filling product line
(22) of a filling device (20); and introducing the filling product from the filling product line (22) into the evacuated container (200) under overpressure.

Abstract (de)
Verfahren und Vorrichtung zum Befüllen eines Behälters (200) mit einem karbonisierten Füllprodukt, vorzugsweise in einer Getränkeabfüllanlage,
wobei das Verfahren aufweist: Spülen des Behälters (200) mit Kohlenstoffdioxid; Evakuieren des Behälters (200) auf einen spezifischen Unterdruck
(P<sub>low</sub>), so dass sich im Behälter (200) eine definierte Menge an Kohlenstoffdioxid befindet; Einleiten des Füllprodukts in eine
Füllproduktleitung (22a) eines Füllorgans (20); und Einleiten des Füllprodukts aus der Füllproduktleitung (22a) unter einem Überdruck in den
evakuierten Behälter (200).
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